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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK   
VIJE E MJESNOG ODBORA      
 
KLASA: 026-02/08-26/2 
URBROJ: 2170/01-09-10-09-1 
Rijeka,12.02.2009. 
 
 
 

Z A P I S N I K 
 2. SJEDNICE VMO CENTAR – SUŠAK  

 
 
2. sjednica VMO Centar – Sušak u 2009. godini  održana je  12.02.2009.( etvrtak) s po etkom u 
18:00 sati u prostorijama MO Centar – Sušak, A. Ka i a Mioši a 8 A / 1 
 
Sjednici su bili nazo ni: 

- Viktor Merle, predsjednik VMO 
- Martin Ježek, zamjenik predsjednika VMO 
- Tea aljkuši  Mance, lan VMO  
-  Božidar Bekljanov lan VMO 
-  Ivan Budiseli , lan VMO 
-  Sonja ui  - Pavlini  , tajnica MO 

 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Usvajanje zapisnika s predhodne sjednice VMO – Centar – Sušak. 
2. Gra ani Brajdice ponovo traže pomo  i intervenciju VMO. 
3. Zamolba Udruge osoba s cerebralnom i dje jom paralizom Rijeka. 
4. Postava dodatnog kontejnera za sme e u Ruži evoj ulici. 
5. Predstoje e aktivnosti vezane uz program rada – pojedina na zaduženja 

 a ) Nastavak aktivnosti vezanih za lokaciju dje jeg igrališta. 
             b)  Prikupljanje donacija . 

6. R a z n o : 
            a    Produžetak radnog vremena "Strige" 22.02. ( karneval) 

b) Klub umirovljenika ( prostor XYLA ) 
 

 
Dnevni red je prihva en jednoglasno bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Zapisnik s 1. sjednice VMO Centar – Sušak jednoglasno je usvojen. 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vije a izvijestio je vije nike, da smo ponovo zaprimili zamolbu gra ana s Brajdice u 
kome navode sve probleme vezano uz izgradnju ceste D – 404, odnosno trenutnu  situaciju i 
stanje ( u privitku zapisnika), te traže našu intervenciju. 
Nakon kra e rasprave u kojoj su se vije nici prisjetili svih dosadašnjih razgovora i prepiske s 
nadležnim službama, utvr eno je da je napravljen samo neznatan pomak u rješavanju 
problematike, te se gra ani opetovano i  opravdano žale.   
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                                                            - 2. – 
 
Mi smo kao Vije nici poduzeli gotovo sve što smo mogli, pa  sada preostaje samo da zatražimo 
od Hrvatskih cesta, tj. gosp. Jože Bere kog i pro elnice  Odjela GU za komunalni sustav, 
Irene Mili evi  pismenu informaciju o kona nom prometnom rješenju ceste D-404 na 
Brajdici. Mi kao  izabrani predstavnici  ovih gra ana , kao i oni sami ,neinformirani smo  o 
predvi enim rješenjima koja smo zatražili pred 6 mjeseci, a gradnja u ovom dijelu ceste sada je 
ve   pri kraju, zaklju ili su, vije nici, te zadužili predsjednika i tajnicu da proslijede upit. 
 
AD 3 
 
Gosp. Merle izvijestio je nazo ne o prispjeloj zamolbi Udruge osoba s cerebralnom i dje jom 
paralizom za otklon barijera, a prema projektu Rijeka – Zdravi grad "Otklonimo barijere". 
Predsjednik je podsjetio nazo ne, da smo ve  2007.g. od "Rijekaprometa" zatražili postavljanje 
rampi za invalidne osobe u Ul. Šetališta A.Ka i a Mioši a i Strossmayerovoj, jer smo namjeravali 
za te zahvate izdvojiti sredstva iz Prioriteta, no iz "Rijekaprometa " su nas uputili na Odjel za 
zdravstvo i socijalnu skrb, s time da na njihovu adresu dostavimo mikrolokacije za postavu rampi, 
što smo tada i u inili.  

injenica je da invalidske rampe nedostaju u cijelom gradu, pa se  spomnenuta Udruga obratila i 
Odjelu G.U. za zdravstvo i socijalnu skrb, tako da mi sada možemo samo podržati ovu akciju,a  
kojim redosljedom i na kojim lokacijama e se rampe postaviti, mi ne možemo odlu ivati.  
Vije nici su zaklju ili da bi bilo uputno da se o mikrolokacijama neposredno dogovaraju 
Udruga i Odjel, a mi emo svakako podržati  akciju.   
 
AD 4 
 
Gosp. Bekljanov  izvijestio je nazo ne da su ga kao vije nika MO gra ani Ruži eve ulice izvijestili 
da im nedostaje 1 kontejner za sme e, pa mole  to riješi VMO sa " isto om." 
Predsjednik VMO podsjetio je vije nike da smo unatrag godinu dvije zatražili postavu kontejnera 
kod trafostanice u Ruži evoj ulici, no djelatnici " isto e" odbili su ovu lokaciju uz obrazloženje da 
je na tom mjestu ranije bio postavljen kontejner, koji je zapaljen, pa ga više nisu vra ali jer postoji 
opasnost zbog blizine trafostanice. 
Prema mišljenju gra ana, kontejner se može postaviti dalje od trafostanice, tako da bude na 
"sigurnoj lokaciji " napomenuo je gosp. Bekljanov. 
Vije nici su zaklju ili da se ponovo uputi zamolba " isto i" da izvrše o evid, kome bi 
ispred VMO prisustvovao gosp. Bekljanov, te da se izna e odgovaraju a lokacija i kona no 
rješi ovaj problem. 
 
AD 5  
 
a)    Predsjednik je izvjestio nazo ne da smo prema našem programu  ne samo  dužni gra anima 
ve  i voljni u našim nastojanjima da rješimo problem lokacije dje jeg igrališta do kraja našeg 
mandata. 
Kako smo sa susjednim VMO  imali ve  niz sastanaka, pa tako i sa Gradona elnikom i 
Pro elnikom OGU za sport i teh. kulturu, koji  u cjelosti podržavaju naš prijedlog, jer im je poznato 
da u ovom djelu grada nemamo adekvatno dje je igralište, možemo još pokušati putem naših 
strana kih ogranaka, predstavnika u Gradskom vije u i sl. zatražiti razgovor sa  odgovornim 
osobama u "Luci" i HŽ-u, jer bez njihove pomo i ( jedan od prijedloga za lokaciju su- Delta i 
Brajdica) najvjerovatnije ne emo prona i odgovaraju u lokaciju. 
Vije nici su suglasni s ovim prijedlogom pa e se osobno založiti i prenjeti našu molbu svojim 
strana kim kolegama. 
b) Gosp. Merle podsjetio je vije nike, da se naš dio aktivnosti –sportska takmi enja i sl. odvija u 
travnju,odnosno po etkom svibnja, tako da bi ve  sada trebalo razmisliti o posjetama i razgovoru s 
ev. donatorima. 
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-  3. – 

Vije nici su predložili da predsjednik i tajnica priprema zamolbe, pa e ih oni osobno 
preuzeti i na jednoj od narednih sjednica dogovoriti o pojedina nim zaduženjima. 
 
AD 6 
a ) Predsjednik je izvijestio vije nike da smo ponovo primili zamolbu za produžetak radnog 
vremena ugostiteljkog lokala "Striga" i to za 22. velja e, na dan karnevalske povorke.Isto tako 
napomenuo je da izvjestan broj VMO ima problema zbog ovakvih u estalih zahtijeva za 
izdavanjem mišljenja od strane OGU za poduzetništvo, odnosno sazivanja  sjednica VMO po 
rješavanju istog.  
U tijeku su doggovori OGU za samoupravu i upravu i OGU za poduzetništvo, kako bi se VMO 
olakšalo, odnosno pojednostavilo ovu proceduru. 
Mi emo kao i do sada u ovom slu aju dati pozitivno mišljenje, zaklju ili su vje nici, s time 
da vlasnik ugost. objekta osigura javni red i mir, kako ne bismo imali pritužbe gra ana, a kasnije 
emo se ravnati prema dobivenom naputku. 

b ) Gosp. Ježek je izvijestio vije nike da  prema nekim neslužbenim informacijama postoji 
mogu nost da e u skorije vrijeme XYLO CENTAR napustiti ( zbog nerentabilnosti ?!) prostor koji 
sada koriste na 1. katu, gdje se nalazi i prostor MO. Kako je cjelokupni prostor na adresi A. Ka i a 
Mioši a 8 A u vlasništvu Grada ( tako er prema neslužbenim informacijama) bilo bi dobro da se na 
vrijeme informiramo o tome da li e prostorije na 1. katu biti "vra ene Gradu", ako je navedeno 
to no.  
Naime, godinama slušamo jadikovke umirovljenika da im je " uskra en Borac" ( bo alište i ugost. 
objekat gdje su se mogli sastajati i po povoljnijim cijenama popiti kavu i sl. ), da nemaju Klub 
umirovljenika kao ostali MO u susjedstvu i td. 
Naime, iako taj prostor nije baš idealan, jer se nalazi na 1. katu, za Klub umirovljenika sigurno ne 
bismo našli bolji.  
Otvaranjem ovakvog kluba pod ingerencijom Odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, udovoljili bismo 
željama stanovnika našeg mjesnog odbora koje je pretežito 3 starosne dobi i što je još bitnije s 
njima zapo eli kvalitetniju i bolju suradnju u realizaciji programa VMO.  Veliki dio Vije a MO u 
užem i širem centru grada gdje je pretežito starije stanovništvo, upravo uz suradnju s Klubovima 
umirovljenika postiže zavidne rezultate u realizaciji svojih programa , jer  mla e generacije, kao i 
oni iz radnog odnosa u ovim vremenima krize i recesije zaista nemaju dovoljno slobodnog 
vremena, interesa i volje da se ¸posvete društvenom radu i volontiranju u onoj mjeri koja bi 
udovoljila potrebama i programima  VMO , te  kvalitetne mjesne samouprave uop e. 
Vije nici su predložili , da gosp. Merle i Ježek dogovore razgovor sa gosp. Širolom i zatraže 
službene informacije o vlasništvu prostora. Isto tako da izlože potrebe umirovljenika za 
prostorom gdje bi se mogli okupljati , pa ukoliko se spomenuti prostor "oslobodi", da se u istom 
predvidi  otvaranje Kluba umirovljenika. 
 
ZAKLJU CI :  
- Uputiti ponovnu zamolbu " isto i" za postavu kontejnera u Ruži evoj ulici. 
strana kih ogranaka, predstavnika u Gradskom vije u i sl.  
- Dogovoriti razgovor sa  odgovornim osobama u "Luci" i HŽ-u,vezano za lokaciju dje jeg 
igrališta. 
- Pripremiti zamolbe za donacije. 
- Odjelu za poduzetništvo dostaviti pozitivno mišljenje VMO za produženo radno vrijeme 22. 
velja e za ugost. lokal "Striga"–  (Rje ki karneval). 
- Ugovoriti sastanak sa Gosp. Širolom vezano za ev. prostor i otvaranje Kluba 
umirovljenika. 
 
Sjednica je završena u 19.50 sati. 
 
Zapisni ar-referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednik VMO Centar - Sušak 
 
Sonja ui  – Pavlini                                                                                     Viktor Merle 


